

Pioneers Ministries – 中東

Pioneers Ministries - Middle East

簡要介紹:

Pioneers Ministries - 中東，原名阿拉伯世界宣教團 Arab World Mission (AWM)，是針對阿拉伯語系的國家傳福音的宣教機構，成立於1876年。本是針對北非的回教徒傳福音而創立，後擴展至向所有回教地區傳揚福音。60年代北非各國相繼獨立，回教政府對基督教的打壓逼迫加劇，因而將福音廣播轉為空中(Radio)聖經學校，並開始了AWM媒體事工。阿拉伯世界宣教團於2011年與另一個宣教差會Pioneers合併，因而將 Arab World Mission 改名為 Arab World Media。如今 Arab World Media 的媒體事工利用網路、社交媒體、廣播、衛星電視及電子雜誌來傳福音並訓練門徒，目前每月透過AWM的各種媒體與他們聯絡的阿拉伯人平均超過10萬人。本堂所支持的宣教士原在北非地區從事文字及廣播事工，自2006年他們的團隊也開始協助當地教會訓練外展宣教的牧者，並幫助當地的弱勢族群，培訓兒童主日學老師，同時積極協助阿拉伯語系各國基督徒的門訓事工，常往來於該地區的各個回教國家，透過各種媒體讓人心轉向福音，將耶穌基督的愛傳給阿拉伯人。2020年他們成立了新的埃及宣教門訓辦公室，用以招募和培訓埃及和蘇丹的宣教工人，第一批的門訓工人已經開始在蘇丹建立了新的關係，並與未得之民分享基督。2023年有總共有453位尋求者透過Pioneers Ministries承認信仰耶穌，且在2023年平均有阿拉伯的尋求者和新信徒下載了將近一萬本數位聖經，阿拉伯世界就有上千人透過 Pioneers Ministries的平台下

載聖經，或是取得聯繫，進一步認識主耶穌！2024年特別深耕在社群媒體平台，因在阿拉伯國家中，因為文化與環境關係，導致整體福音外傳非常封閉，很難觸及，但透過

Pioneers Ministries了解，至少有一半的阿拉伯人擁有社群媒體，而且較能夠透過此使他們卸下心防。2025將會持續深耕網路與社群，希望透過此能更有效觸及到阿拉伯人。

Brief Introduction:

The Arab World Mission (AWM) is a mission organization for evangelism in Arabic-speaking countries. It was established in 1876. It was originally founded for the evangelism of Muslims in North Africa, and then expanded to spread the gospel to all Muslim regions. In the 1960s, North African countries became independent, and the Islamic government's suppression of Christianity intensified. As a result, the gospel broadcasting was turned into a radio bible school, and AWM media ministry began. Then in 2011, AWM merged into Pioneers, another missionary association, and changed their name to Arab World Media. Today, Arab World Media's media ministry uses the Internet, social media, radio, satellite TV, and e-magazines to evangelize and train disciples. Currently, the average number of Arabs who communicate with AWM through AWM's various media exceeds 100,000 every month. The missionaries supported by our church were originally engaged in text and broadcasting ministry

in North Africa. Since 2006, their team has also assisted local churches in training pastors for outreach missions, and helped local disadvantaged groups to train children's Sunday school teachers. At the same time, the team actively assists the discipleship ministries of Christians in Arabic-speaking countries. The team often travels to various Muslim countries in the region, and uses various media to make people turn to the gospel and spread the love of Jesus Christ to Arabs. In 2020, they established a new mission and discipleship office in Egypt to recruit and train missionary workers in Egypt and Sudan. A total of 453 seekers professed faith in Jesus through Pioneers Ministries in 2023. In 2023, there are seekers and new believers across the Arab world downloaded about 10,000 digital Bibles. 2025 will continue to dig deeper into the Internet and social networks, hoping to reach Arabs more effectively through this.

代禱事項：

1. 為Pioneers Ministries的事工代禱，求神賜給團隊智慧與創意，讓他們能夠以符合現代文化的方式傳遞永恆的福音信息。求神幫助他們在內容的製作彰顯神的榮耀，並吸引更多人來認識神。
2. 特別為阿拉伯世界的人群向神呼求，願神開啟更多的機會，讓他們能透過網路平台自由地接觸到聖經，並渴慕認識神的真理，求神親自觸動他們的心，激發對神話語的渴望，願神的聖靈引導他們在閱讀中得到啟示。

Prayer Items:

1. Pray for the work of Pioneers Ministries, asking God to grant the team wisdom and creativity so that they can convey the timeless gospel message in a way that is relevant to modern culture. May God help them to manifest God's glory in the production of content and attract more people to know God.
2. Pray especially for the people in the Arab world, may God open up more opportunities for them to freely access the Bible through the Internet platform, and to desire to know God's truth. Pray that God will personally touch their hearts and inspire them to A desire for God's Word, may God's Holy Spirit guide them to receive revelation in their reading.